
Protokół nr 46/17 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 24.05.2017, godz. 10.00-13.45 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenia Komisji na podstawie listy obecności i stwierdzenia quorum otworzył Przewodniczący 

Mateusz Bobek. Nieobecny na posiedzeniu radny Adam Jakubowski. Spóźnienie zapowiedzieli radna 

Iwona Czyż i radny Andrzej Kościukiewicz. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Do porządku posiedzenia radni nie wnieśli zmian. Porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  16.05.2017. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie  na 2017 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Międzyzdroje 

na 2017 r.  

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia  4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości ( dz. Nr 121/3 

o pow. 24 m2 przy ul. Plażowej). 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 70/13 

o pow. 7,80 m2, nr 70/18 o pow. 21 m2, 70/17 o pow. 7 m2). 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 70/15 

o pow. 4,55 m2, nr. 70/18 o pow. 21 m2, nr 70/17 o pow. 4 m2). 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 591/4 

o pow. 15 m2 przy ul. Kolejowej). 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 129/2 o pow. 

64 m2 przy ul. Jodłowej).  

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 5/3 o pow. 4m2 

przy ul. Zwycięstwa). 

13.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości ( lokal mieszkalny na 

dz. Nr 343 przy ul. Książąt Pomorskich) 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny na 

dz. Nr 240/1 przy ul. Światowida). 

15.  Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i krzewów. 

16.  Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

17. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego panu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Międzyzdroje na terenie ograniczonym ulicami: 

Niepodległości, Gryfa Pomorskiego, Nowomyśliwską, Komunalną. 

18. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Promenady Wschodniej w Międzyzdrojach. 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej  z kontroli UKS CHROBRY w ramach udzielonych 

dotacji finansowych za rok  2016. 

20. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 



21. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

22. Zakończenie posiedzenia.  

                      

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  16.05.2017. 

 

Protokół z uwagami radnej Iwony Czyż został przyjęty przez Komisję. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie  na 2017 rok. 

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Skarbnik Agnieszka Sadka. Zwiększa się deficyt z uwagi na 

zmniejszenie środków w kwocie 573 982,39 na zadanie ,,zagospodarowanie terenów zielonych”. Jest to 

zadanie, z którego dostaniemy refundację, ale najpierw musimy wyłożyć na nie środki. Harmonogram 

płatności został określony w załączniku do umowy. Wynika z niego, ze gmina otrzyma w 2017 roku – 

417 604,66 zł, w roku 2018 – 2 435 418,30 zł, w roku 2019 – 2 032 199,20 zł i w roku 2020 – 257 116,00 

zł. Całość zadania to kwota ok. 5 mln zł, z czego dofinansowanie wynosi 85% .  

 Na pytanie radnego Mateusza Bobka, kto będzie wykonywał to zadanie Burmistrz wyjaśnił, że 

wyniknie to z przetargu. Pierwsze prace powinny rozpocząć się już na jesieni. Jeśli wymogi na to 

pozwolą to nasz ZOŚ będzie wykonywał część prac.  

 W temacie zwiększenia wynagrodzenia dla Straży Miejskiej, radna Klucha zapytała o angaż 3 osoby 

do windykacji. Na początku była mowa, że tą sprawą będą zajmowali się dwaj strażnicy, którzy zostali 

przyjęci w związku z wprowadzeniem strefy płatnego parkowania. Teraz została zatrudniona 3 osoba. 

Z czego to wynika. Burmistrz wyjaśnił, że to zadanie przerosło możliwości prowadzenia we dwie osoby 

windykacji. Ponad to audyt wykazał konieczność zatrudnienia 3 osoby. Pani Skarbnik dodała, że straż 

oprócz windykacji robi jeszcze ewidencjonowanie wpłat. Ilość postępowań jest bardzo duża. Widać to 

po środkach, jakie uzyskujemy ze strefy. Zdaniem radnego Bobka powinno się wrócić do tematu po 

sezonie letnim i zobaczyć jakie przełożenie na sprawność, szybkość i skuteczność windykacji ma 

zatrudnienie kolejnej osoby. 

  

--------------przyszła radna Iwona Czyż, 6 radnych obecnych na posiedzeniu -------------- 

 

W dalszej części posiedzenia Komisja odniosła się do kwoty 15 tys. na organizację obchodów 70-lecia 

nadania praw miejskim miastu. Na pytanie Pana Bobka o kwotę zabezpieczoną na to zadanie w budżecie 

Pani Anetta Czyżak Kierownik Referatu Promocji i Współpracy z Zagranicą wyjaśniła, że zaplanowano 

30 tys. Nie ma jeszcze podpisanych umów i kosztów, ale szacuje się, że będą one przedstawiać się w 

następujący sposób: 10 tys. zł na zorganizowanie wystawy, koncertu Pana Borsuka i poczęstunku, 5 tys. 

na gadżety promocyjne, związane z tym wydarzeniem. Dodatkowe środki o które się wnioskuje w 

kwocie 15 tys. mają pokryć występ Filharmonii Koszalińskiej, która ma uwieńczyć obchody. Także 

planuje się, że będą dwa koncerty. Jeden planowany w MDK a drugi w kościele. Dodatkowo w tych 

środkach jest też kwota dla Przedszkola Miejskiego, które również będzie obchodzić 70-lecie istnienia.  

 Radna Czyż przypomniała, że zgodnie z ustaleniami miał odbyć się jeden koncert w MDK. Teraz radni 

dowiadują się, że mają być dwa koncerty, do których trzeba dołożyć dodatkowe środki.  

 Ad vocem Pani Czyżak wyjaśniła, że Przewodniczący Rady uczestniczył w spotkaniach dot. tego 

wydarzenia i wyraził pozytywne zdanie w kwestii występu Filharmonii Koszalińskiej. Nie została 

podjęta jeszcze ostateczna decyzja, ponieważ nie ma podpisanych umów. Gmina przyjmując ten 

patronat przyjęła również jakieś zobowiązania wobec tego wydarzenia.  

 Według radnego Bobka jeśli cała impreza zostanie zamknięta w kwocie 30 tys. to radny wyraża zgodę.  

 

--------------przyszedł radny Andrzej Kościukiewicz, 7 radnych obecnych na posiedzeniu -------------- 

 

Kontynuując omawianie kolejnych punktów Pani Skarbnik wyjaśniła, że zwiększenie wydatków jest 

związane z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej w sprawie wysokości minimalnych stawek 

wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli. Zwiększa się również wydatki na gospodarkę komunalną oraz 

przeznacza kwotę 40 tys. zł na remont ławek w nowej części promenady. Burmistrz dodał, że generalny 



remont ławek planuje się zrobić w roku przyszłym. Teraz chodzi tylko o uporządkowanie i odnowienie 

ich przed sezonem.  

 Radna Czyż uważa, że powinno się te środki odłożyć i wykorzystać w przyszłym roku na generalny 

remont tych ławek. Teraz jest to zadanie bezcelowe. Albo robimy coś porządnie, albo nie. Radny Bobek 

uważa podobnie.  

 Pani Scholz wyjaśniła, że są różne rodzaje ławek. Oferta, którą dostaliśmy była w 2 wariantach -  

drzewo sosnowe – 37 tys. zł netto, drzewo egzotyczne – 51 tys. Zapytaliśmy o koszty w przypadku deski 

kompozytowej.  

 Radny Sutyła poinformował, że podobno remontem miała zająć się firma, która stawiała te ławki.  

 Według radnej Czyż idziemy w złym kierunku zwracając się do firmy, która robiła to zadanie a teraz 

ma je naprawiać.  

 Radna Klucha zaproponowała, aby zrobić operat generalnego remontu tych ławek, apotem zastanowić 

się, czy znajdziemy wystarczające środki, żeby zrobić go od razu, czy może zrobić częściowy remont, 

a w roku przyszłym go dokończyć. Radny Bobek dodał, że trzeba by było przygotować to już na sesję, 

żeby móc podjąć ostateczną decyzję.  

 

   WNIOSKI: 

1) Wykreślenie kwoty 15 tys. zł z zakupu usług pozostałych – organizacja imprez 

rekreacyjnych i współpraca zagraniczna z gminami partnerskimi- za 

wykreśleniem głosowało 3 radnych, 2 osoby były przeciwne, 2 wstrzymały si od 

głosu. 

2) Wykreślenie kwoty 40 tys. zł z zakupu usług remontowych – remont ławek -  za 

wykreśleniem głosowało 3 radnych, 2 osoby były przeciwne, 2 wstrzymały się od 

głosu. 
 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały wraz z wnioskami głosowały 3 osoby, 4 wstrzymały 

się od głosu. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 r.  

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Skarbnik. Zmiany są konsekwencją podjętej uchwały w sprawie 

zmiany budżetu i zmian w budżecie.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu opowiedziało się 4 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia  4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

 

Zagadnienie zreferowała Pani Skarbnik Agnieszka Sadka.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu opowiedziało się 3 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

(nieobecni podczas głosowania: radna Dorota Klucha i radny Bogusław Sutyła). 

 

_______________ 

Przewodniczący Komisji Mateusz Bobek zaproponował, aby zmienić kolejność omawiania punktów i 

korzystając z obecności Kierownika Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej Pani Ewy 

Scholz omówić projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i 

krzewów. Radni poprzez aklamację przyjęli proponowaną zmianę. 

 

-------------------przyszła radna Dorota Klucha, 6 radnych obecnych na posiedzeniu---------------- 



7. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i 

krzewów. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Ewa Sulicka-Scholz, która wyjaśniła, że nowelizacja ustawy o ochronie 

przyrody określiła wysokość opłat za usunięcie drzew lub krzewów. Nie mogą one przekraczać 500 zł 

za drzewa, a za krzewy 200 zł. W załączniku do uchwały stawki te zostały określone szczegółowo w 

zależności od obwodu pnia i szybkości rośnięcia drzewa. Burmistrz dodał, że najczęściej robi się 

nasadzenia zastępcze niż uiszcza płatności.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady Komisji. 

  

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości ( dz. Nr 

121/3 o pow. 24 m2 przy ul. Plażowej). 

 

Zagadnienie omówiła Edyta Konarzewska Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa. Dotychczasowy dzierżawca zwrócił się z wnioskiem o przedłużenie dzierżawy, która 

stanowi dojazd do posesji wnioskującego.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 7 radnych (w głosowaniu 

uczestniczył radny Bogusław Sutyła)  

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 

70/13 o pow. 7,80 m2, nr 70/18 o pow. 21 m2, 70/17 o pow. 7 m2). 

 

Pani Konarzewska wyjaśniła, że ze względu na zainteresowanie zawarciem kolejnej umowy dzierżawy 

przez dotychczasowego dzierżawcę terenu gminnego usytuowanego przy zachodniej wieżyczce przed 

obiektem molo w Międzyzdrojach, wykorzystywanego na ogródki gastronomiczne przy obiekcie 

gastronomicznym, proponuje się przeznaczenie dotychczas dzierżawionego terenu o powierzchni 35,80 

m2 do wydzierżawienia na okres do 31 grudnia 2018 r. na rzecz wnioskodawcy.  

 Radny Krzysztof Szlaski stwierdził, że z roku na rok ogródki zajmują coraz większą 

powierzchnię. 

 Na pytanie radnej Czyż, czy są przestrzegane ustalenia w związku z przekraczaniem przez 

dzierżawcę wyznaczonego metrażu, wyjaśniono, że tak. Sami zainteresowani starają się dyscyplinować 

swoich klientów. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 

70/15 o pow. 4,55 m2, nr. 70/18 o pow. 21 m2, nr 70/17 o pow. 4 m2). 

 

Sytuacja jest analogiczna do poprzedniego projektu uchwały. Chodzi o dzierżawę terenu po zachodniej 

stronie mola na ogródek gastronomiczny – powiedziała Pani Kierownik RGNiR Edyta Konarzewska. 

Na pytanie radnego Szlaskiego o wysokość czynszu, Pani Konarzewska poinformowała, że w sezonie 

jest to kwota 115 zł za 1 m2, a po sezonie 6 zł. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 

591/4 o pow. 15 m2 przy ul. Kolejowej). 

 



Pani Edyta Konarzewska wyjaśniła, że dotychczasowy dzierżawca zwrócił się z wnioskiem o 

wydzierżawienie części działki z przeznaczeniem na ogródek konsumpcyjny. 

   Radna Czyż poinformowała, że mieszkańcy skarżą się, że jest tam głośno. 

 Ad vocem Pani Konarzewska powiedziała, że nikt nie zgłosić takiego faktu. Może skargi trafiały 

do Straży Miejskiej. Zastępca Burmistrza dodała, że problemem była głośna muzyka, ale nikt nie miał 

zastrzeżeń co do ogródka. Na pytanie radnego Bobka o czynsz, Pani Konarzewska poinformowała, że 

w sezonie letnim jest to kwota 1000 zł, a poza sezonem 40 zł. 

  

STANOWISKO: 6 radnych głosowało za przyjęciem projektu, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 129/2 o 

pow. 64 m2 przy ul. Jodłowej).  

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Konarzewska . Właściciel działki przyległej wystąpił z wnioskiem o 

sprzedaż na poprawienie warunków zagospodarowania posiadanej nieruchomości. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 radnych. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 5/3 o pow. 

4m2 przy ul. Zwycięstwa). 

 

W związku z wnioskiem właściciela nieruchomości usytuowanej przy ul. Zwycięstwa 60 w 

Międzyzdrojach, stanowiącej działkę nr 6 w sprawie sprzedaży na poprawienie warunków 

zagospodarowania posiadanej nieruchomości, stanowiącą działkę nr 5/3 o powierzchni 4 m², proponuje 

się podjęcie przedłożonego projektu uchwały w sprawie sprzedaż w/w działki w trybie 

bezprzetargowym – powiedziała Pani Konarzewska. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 7 radnych. 

 

14.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości ( lokal 

mieszkalny na dz. Nr 343 przy ul. Książąt Pomorskich). 

 

Pani Konarzewska wyjaśniła, że przeznacza się ten lokal do sprzedaży w trybie przetargu 

nieograniczonego. Lokal jest w złym stanie technicznym i wymaga poniesienia znacznych nakładów na 

remont. Poza tym jest to ostatni lokal gminny w tej nieruchomości, a sprzedając go gmina wyjdzie ze 

wspólnoty. 

  Radna Klucha zapytała, czy proponowano ten lokal osobom z listy oczekujących na 

mieszkanie? 

  Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że lokal był pokazywany jednej rodzinie, która ze względu na 

zbyt duże koszty remontowe nie zdecydowała się na niego. Koszt remontu całkowitego to kwota ok 70 

tys. zł. Wycena lokalu nie została jeszcze dokonana. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 7 radnych. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny 

na dz. Nr 240/1 przy ul. Światowida). 

 

Pani Kierownik RGNiR wyjaśniła, że jest to analogiczna sytuacja do poprzedniego projektu. Szacowany 

koszt remontu tak małego lokalu to kwota 30 tys. zł.  

  Radna Czyż zwróciła uwagę, że jak będziemy tak sprzedawać nasze lokale komunalne to zasób 

zostanie mocno uszczuplony. 

  Ad vocem Pani Konarzewska wyjaśniła, że zazwyczaj sprzedaje się lokale, które są ostatnimi 

lokalami gminnymi we wspólnocie, albo te, które są w złym stanie technicznym. Zastępca Burmistrza 

dodała, że nie było zainteresowania wśród mieszkańców tym lokalem.  



  Radna Klucha zapytała, czy ten lokal był proponowany osobom, które są na liście osób 

oczekujących na mieszkanie? 

  Pani Zygan wyjaśniła, że pytano tylko jedną rodzinę, czy jest zainteresowana lokalem przy ul. 

Książąt Pomorskich. Jeśli lokal jest do całkowitego remontu to najczęściej nie ma chętnych, którzy 

podjęliby się wyremontowania. Co do zasady to gmina powinna taki lokal wyremontować i oddać w 

użytkowanie.  

  Wobec powyższego radna Klucha uważa, że organ wykonawczy powinien zrobić rozeznanie 

wśród osób, które oczekują na mieszkanie. Jeśli nie będzie zainteresowania to wtedy można zastanowić 

się nad sprzedażą.  

 

Komisja Rozwoju gospodarczego i Budżetu zgadza się z sugestią radnej, dlatego uważa, że powinno się 

zdjąć z porządku sesji oba projekty uchwał mówiące o sprzedaży lokali przy ul. Książąt Pomorskich i 

ul. Światowida. Wobec powyższego komisja nie zajęła stanowiska.  

 

16.  Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Joanna Ścigała. Kwota zostanie przeznaczona na remont dachu w 

Kaplicy. Łączny koszt remontu dachu wynosi 139 tys. Pozostałą część pokryją Siostry. 

  Radny Bobek dodał, że za tym projektem przemawia również fakt, że jest to nasz zabytek. Poza 

tym jest to zadanie własne gminy.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu głosowało 7 radnych. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego panu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Międzyzdroje na terenie ograniczonym 

ulicami: Niepodległości, Gryfa Pomorskiego, Nowomyśliwską, Komunalną. 

 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-Gnitecka. Burmistrz dodał, że 

przystąpienie do planu o niczym nie przesądza. Radni na każdym etapie procedowania będą decydowali 

o ew. zmianach.  

  Radna Klucha zapytała, czy inwestor dalej wyraża chęć partycypacji w budowie nowego 

skrzydła w przedszkolu? 

  Prezes Spółki Nowe Centrum Mateusz Flotyński wyjaśnił, że jest zapewnienie inwestora w tej 

kwestii. Prócz tego inwestora jest w stanie wybudować drogi dojazdowe do nowego ratusza. Ponad to 

na drogach wewnętrznych, które wybuduje inwestor , gwarantuje nowe miejsca postojowe ok. 180 

miejsc, w związku  z czym można umieścić tam strefę płatnego parkowania. To da kolejny dochód do 

budżetu. Kwestia uwzględnienia ich postulatów w planie. W kwestii obaw radnych, które były wyrażane 

na wcześniejszych komisjach Pan Prezes poinformował, że istnieje możliwość dopuszczenia zapisu, że 

jeśli inwestor wybuduje hotel to do 5 kondygnacji. Natomiast jeśli będzie to w formie apartamentów to 

będzie zgoda na 4 kondygnacje.   

  Radna Klucha poprosiła aby inwestor był na sesji, bo chciałbym usłyszeć takie zapewnienie 

osobiście. Radny Bobek dodał, że można przystąpić do zmiany, a później będziemy decydować dalej.  

  Radna Czyż zapytała, jak te projekt ma się do parkingu, który powstaje obok? Inwestorzy 

również wnioskowali o zmiany w planie, czyli kiedy przystąpimy do zmiany będą mogli wnieść swoje 

wnioski? 

  Ad vocem Burmistrz przypomniał, że każdy będzie miał prawo złożyć wniosek o zmiany. Pani 

Jagielska dodała, że każdy wniosek będą opiniować radni w późniejszym etapie procedowania. Pan 

Prezes dodał również, że w późniejszym okresie procedowania nad zmianami można zorganizować 

spotkanie z inwestorem.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu 

(nieobecny podczas głosowania radna Dorota Klucha i radny Bogusław Sutyła)     

 



18. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Promenady Wschodniej w Międzyzdrojach. 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz. Potrzebę zmiany tego planu radni omawiali na odrębnym 

posiedzeniu. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu (w głosowaniu 

uczestniczył radny Sytuła). 

 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej  z kontroli UKS CHROBRY w ramach 

udzielonych dotacji finansowych za rok  2016. 

 

Protokół zostanie przyjęty na sesji. 

 

20. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. (nie zgłoszono) 

21. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Mateusz Bobek przedstawił radnym bieżącą korespondencję: 

1) Pismo Sołectwa Lubin dot. zmiany statutu. 

2) Pismo Sołectwa Lubin dot. parku jordanowskiego. Przewodniczący zasugerował, aby 

problem przedstawiła radna Anna Oleksy na następnym posiedzeniu. 

3) Pismo Zastępcy Burmistrza dot. wskazania lokalizacji dla budowy lokali socjalnych. 

Komisja zajmie się tym tematem na kolejnym posiedzeniu. 

4) Pismo dot. umorzenia wierzytelność – Przewodniczący poinformował, że 

wnioskodawca chciałby spotkać się z Komisją w tym temacie. Wobec powyższego 

Komisja nie zajęła stanowiska w tej sprawie do czasu spotkania z zainteresowaną osobą. 

5) Pismo Miejskiej Biblioteki Publicznej o zwiększenie dotacji podmiotowej. 

 
22. Zakończenie posiedzenia.  

    

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Mateusz Bobek zamknął posiedzenie. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska       Przewodniczący Komisji 

                Mateusz Bobek   

   


